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Wat doet Schiphol met onze gezondheid?  

De stichting Platform Uithoorn Schiphol Hinderbeperking (PUSH) organiseert op donderdag 27 

maart een bewonersavond waar de invloed van Schiphol op ons leven centraal staat. Wat is de 

invloed van stijgende en dalende vliegtuigen op onze gezondheid? Tijdens de bewonersavond 

geeft kinderlongarts Ismé de Kleer een presentatie over de effecten van luchtkwaliteit op de 

longen van kinderen. Ook wordt voorzitter Khadija Arib van de Maatschappelijke Raad Schiphol 

(MRS) geïnterviewd over wat de MRS precies doet. 

 

Het is de vijfde keer dat PUSH een bewonersavond organiseert  over Schiphol. Uithoorn ondervindt 

in steeds grotere mate de gevolgen van het vele vliegen. Van ’s ochtends vroeg tot ’s avonds laat 

komen honderden vliegtuigen over Uithoorn. Dat heeft grote gevolgen voor ons leefklimaat. PUSH 

spant zich in om de overlast van Schiphol terug te dringen. 

Bewonersavond in Praktijkschool 

De bewonersavond op 27 maart vindt plaats in de Praktijkschool aan het Legmeerplein 55 in 

Uithoorn. De avond begint met een inloop en informatiemarkt van 19.30 uur tot 20.00. Bewoners 

kunnen daar vragen stellen aan experts van PUSH, de luchtverkeersleiding, Schiphol, de inspectie en 

het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat.  

Vanaf 20.00 uur tot 22.00 uur is er achtereenvolgens een introductie door PUSH, de presentatie door 

Ismé de Kleer en een interview met Khadija Arib. Deze drie onderdelen worden onderbroken met 

een korte pauze. Op alle momenten is er ruim gelegenheid om vragen te stellen. De avond is rond 

22.00 uur afgelopen. Toegang is gratis, wel geldt het vriendelijke verzoek om u van tevoren aan te 

melden. Dat is voor de inkoop van thee/koffie/fris belangrijk. Aanmelden kan eenvoudig door een 

mail te sturen naar pushuithoorn@gmail.com. Heeft u vragen waarop u graag antwoord wil? 

Bijvoorbeeld over hoe het zit met de aangekondigde nadeelcompensatie, of over de vierde 

aanvliegroute? Laat het dan weten via hetzelfde mailadres, dan wordt voor een antwoord gezorgd. 

Schoon genoeg van overlast 

Dat Schiphol ‘leeft’ onder de inwoners bleek wel tijdens de eerdere bewonersbijeenkomsten die 

PUSH organiseerde. Die werden telkens zeer druk bezocht. Bewoners lieten tijdens die 

bijeenkomsten duidelijk blijken schoon genoeg te hebben van de overlast van Schiphol. Volgens 

PUSH-voorzitter Mirella Visser is het sentiment niet veranderd. ,,Net als in voorgaande jaren is er in 

2024 opnieuw teveel gevlogen van de Aalsmeerbaan. De overschrijding bij Uithoorn bedroeg maar 

liefst 22 procent. Het is daarom belangrijk dat we ons blijven inspannen om het leefklimaat te 

verbeteren. Als PUSH horen we ook graag van inwoners als ze daar ideeën over hebben.’’ 

Meer info: www.pushuithoorn.nl 
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Drukte tijdens de door PUSH georganiseerde bewonersbijeenkomst in november 2023 


